
آرمان ملی: مهدی طارمی که توانست عنوان آقای گلی 
رقابت های باشگاهی پرتغال را از آن خود کند حالا با پیشنهاد 

باشگاه های سرشناس مواجه شده است. 
 میلان؟؟

گاتزتا دلواسپورت ایتالیا درباره اقدام باشگاه میلان برای جذب 
مهاجم نوشت: شرایط برای جذب مهاجم شماره ۹ فصل آینده 
میلان همچنان مبهم است. زلاتان ابراهیموویچ اخیراً از فوتبال 
خداحافظی کرده و در صورتی که دوره انتقال قرضی لورنتزو 
کولومبو - از لچه - به پایان برسد، اولیویه ژیرو ]و دیوک اوریگی[ 
به تنهایی نمی توانند در بیشتر از ۴۰ مسابقه فصل میلان به میدان 
بروند؛ پس میلان به مهاجم باکیفیت دیگری نیاز دارد. پیش تر گفته 
شد که مدیران باشگاه میلان، تماس هایی با مارکوس تورام برقرار 
کرده اند. این بازیکن از پاری سن ژرمن هم پیشنهاد دارد و به نظر 
می رسد پیوستن به تیم پایتخت فرانسه، معقول ترین انتخاب برای 
تورام باشد. این بازیکن هنوز تصمیم نهایی اش را نگرفته اما مدیران 
باشگاه میلان مهاجمان دیگری را هم در نظر دارند که جانلوکا 
اسکاماکا یکی از آنهاست. میلان اخیراً با او صحبت کرده و اگر باشگاه 
وستهام اجازه انتقال قرضی وی را صادر کند، او به میلان می آید. نام 
مهدی طارمی هم در میان گزینه های باشگاه میلان مطرح شده 
است. مهاجم ایرانی پورتو طی دو فصل اخیر ۴۲ گل در لیگ برتر 
پرتغال به ثمر رسانده و قرارداد او در سال ۲۰۲۴ به پایان می رسد. 
با اینکه پورتو تمایلی به فروش مهاجم ۳۰ ساله اش ندارد، تیم های 
خارجی زیادی نام طارمی را در لیست خود قرار داده اند. طارمی که 
روز ۱۸ جولای ۱۹۹۲ در بوشهر به دنیا آمد، فوتبال خود را از تیم 
برق بوشهر آغاز کرد و سپس به ایران جوان، شاهین و پرسپولیس 
پیوست. او در سال ۲۰۱۸ به تیم الغرافه قطر ملحق شد و یک سال 
بعد به پرتغال رسید. ریوآوه ابتدا طارمی را به خدمت گرفت و این 

مهاجم یک سال بعد به عضویت تیم پورتو درآمد. 
 مخالفت پورتو 

باشگاه پورتو پیشنهاد اولیه باشگاه میلان برای جذب ستاره 
تیم ملی ایران را رد کرد. باشگاه میلان ایتالیا طبق گزارش های 
رسیده از اروپا علاقه مند به جذب مهدی طارمی ستاره تیم ملی 
کشورمان و عضو باشگاه پورتو است. نشریه »اوجوگو« پرتغال از 
موضع باشگاه پورتو خبر داد. طبق گزارش این رسانه پرتغالی باشگاه 
پورتو پیشنهاد اولیه باشگاه میلان به ارزش ۱۰ میلیون یورو برای 
جذب مهدی طارمی را رد کرده است. باشگاه پورتو به هیچ وجه 
نمی خواهد ستاره ایرانی خود را ارزان بفروشد به همین خاطر این 
پیشنهاد را بلافاصله رد کرد و تنها به مبلغ ۲۰ میلیون یورو برای 
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گفت وگو

اعلام شرایط حضور احتمالی ورزشکاران 
روسیه در بازی های المپیک با واکنش های 
کشور  این  ورزشی  محافل  در  گسترده 
 All Sport روبه رو شده است. آژانس خبری
گزارش داد که کمیته بین المللی المپیک 
به ورزشکاران روسیه اجازه می دهد تا با 
همان شرایطی که اعضای تیم پناهندگان 
در المپیک ۲۰۲۴ شرکت می کنند در این 
رقابت ها حاضر شوند. بر این اساس روس ها 
به عنوان ورزشکار بی طرف - تحت پرچم 
IOC و با نام ورزشکاران بی طرف در المپیک 
حضور خواهند داشت. ورزشکاران همچنین 
باید به صورت حضوری و فقط در رویدادهای 

انفرادی حاضر باشند. واکنش ها به شرایط 
حضور روس ها در المپیک در ادامه آمده 

است: 
 اولگ ماتیتسین، وزیر ورزش روسیه: 
در ابتدا لازم است که ارزیابی قانونی از این 
پیشنهادات ارائه شود که تا چه اندازه با منشور 
المپیک مطابقت دارد. شرکای خارجی 
خواهان نابودی ورزش ملی ما هستند. این 
غیر قابل قبول است. من فکر می کنم هیچ 

فدراسیونی با آنها موافقت نخواهد کرد. 
 میخائیل مامیاشویلی، رئیس فدراسیون 
کشتی روسیه: من هیچ نظری در این مورد 
ندارم، جز اینکه کسانی که این پیشنهاد را 

مطرح می کنند باید به یک مکان که برای 
همه شناخته شده است فرستاده شوند. اگر 
آنها می خواهند ما را در بازی های المپیک به 
عنوان یک تیم پناهنده ببینند، پس باید با 
تانک به پاریس برویم. هیچ گزینه دیگری 

وجود ندارد. 
، مربی اسکیت: من   تاتیانا تاراسووا
با اولگ ماتیسین موافقم که این سیاست 
تخریب ورزش است. ما پناهنده نیستیم، این 
تحقیر است! ما چه نوع پناهنده ای هستیم؟ 

از کجا فرار کردیم و به کجا؟
 سوتلانا ژورووا، معاون دومای دولتی 
و قهرمان المپیک ۲۰۰۶: فکر می کنم در 

این مورد باید منتظر تصمیم رسمی کمیته 
بین المللی المپیک بود. اگر این اتفاق بیفتد 
بعید است که ورزشکاران ما به سمت چنین 
حقارتی بروند. روسیه بزرگ چگونه می تواند 

با این امر موافقت کند؟
 دیمیتری واسیلیف، قهرمان دو دوره 
المپیک در بیاتلون: این تحقیر است. زمانی 
توماس باخ با پیشنهاد حذف همه ورزشکاران 
روس  از رویدادهای بین المللی، هیزم را 
شکسته بود اما او می فهمد که قوانین را زیر 
پا گذاشته است. او تلاش می کند تا وضعیت 
را اصلاح کند که ناموفق است. به هیچ وجه 

نباید با این شرایط موافقت کرد.

بهتاش فریبا عضو کمیته فنی باشگاه استقلال گفت: هر کسی 
با شرایط فعلی با این همه گرفتاری سرمربی تیم استقلال شود، 

سال سختی خواهد داشت. 
  عدم حضور در جلسات

بهتاش فریبا در گفت وگو با تسنیم، درباره عدم حضور در 
جلسات کمیته فنی باشگاه استقلال، اظهار داشت: من مدتی 
در ایران حضور نداشتم، اما لطف کرده نام من را برای حضور 
در کمیته فنی داده بودند. پرویز مظلومی فایل صوتی برای من 
فرستاده و گفته بود اسمت را برای حضور در کمیته فنی داده ایم. 
من گفتم ایران نیستم. نه در جلسات حضور داشتم و نه در 
جریان هستم که چه اتفاقاتی افتاده است، ولی اخبار را پیگیری 
می کردم. شنیده بودم کمیته فنی روی انتخاب جواد نکونام به 
اجماع رسیده بود و منتظر بودیم اعلام شود، ولی نمی دانم چه 

اتفاقی افتاد که اعلام نشد. 
  فرصت خواستن حجت کریمی

وی در مورد فرصت خواستن حجت کریمی از هواداران 
استقلال برای انتخاب سرمربی فصل آینده گفت: استقلال تیمی 
نیست که آدم به راحتی سر کار بیاید و فردا روزی خوب نباشد، 

او را تغییر می دهند. باید خیلی برای انتخاب سرمربی حساسیت 
به خرج دهند و دقت کنند. باید کسی سرمربی استقلال شود که 
از پسِ کار در این تیم بربیاید. هر کسی سرمربی استقلال شود با 
این همه گرفتاری ها، قراردادها، آپشن ها، عدم قهرمانی در فصل 
گذشته و... سال سختی دارد، بنابراین، باید شرایط طوری پیش 
برود که جوانب در نظر گرفته شود. ما خوشحال بودیم با انتخاب 
جواد نکونام، تیم سر و سامان پیدا می کند. خیلی از تیم ها کارشان 
را آغاز کرده اند، ولی ما هر سال در این مقطع فصل گرفتاری 
داریم، فقط یک فصل با حضور فرهاد مجیدی، گرفتاری نداشتیم 
که نتیجه اش قهرمانی شد، قهرمانی ای که شاید حالا حالاها 

تیمی نتواند بدون باخت به آن دست پیدا کند. 
  نگرانی هواداران استقلال

بهتاش فریبا راجع به نگرانی هواداران استقلال از بلاتکلیفی 
تیم شان تصریح کرد: هوادار حق دارد نگران باشد، ولی باشگاه 
باید حواسش باشد، نباید مربی ای انتخاب شود که هفته دهم او 
را بردارند، باید حساسیت به خرج دهند. نمی دانم مسأله نکونام 
چیست، چون او انتخاب شده بود. استقلال تیم بزرگی است و برای 
آوردن مربی باید حساسیت های خیلی زیادی در نظر گرفته شود. 

 انتقاد ها 
فریبا در واکنش به انتقادها از مذاکره استقلال با مربیانی مثل 
محمد ربیعی و ساکت الهامی خاطرنشان کرد: در هر صورت باید 
چند گزینه داشته باشید تا یکی را انتخاب کنید. ربیعی رزومه 
خوبی دارد و الهامی نیز با تیم هایی قهرمان جام حذفی شد که 
مشکلات زیادی داشتند. نساجی مازندران با بودجه ۳5میلیاردی 
بسته شده بود و تراکتور نیز شرایط سختی داشت که الهامی 
توانست آن تیم را قهرمان جام حذفی کند، مسأله اما این است 
که استقلال با تیم های دیگر فرق می کند و جمع کردن این تیم 
آسان نیست، این تیم نیاز به مربی باتجربه ای دارد، کسی که حتی 

در استقلال بازی کرده باشد، مثل نکونام. 
 گزینه خارجی 

وی درباره اینکه گفته می شود مسئولان استقلال قصد دارند 
دوباره سراغ گزینه های خارجی بروند، گفت: با شرایط فعلی 
و با مشکلاتی که باشگاه دارد، هر مربی ای که بخواهد بیاید با 
مشکل روبه رو می شود. مربیان خارجی مثل استراماچونی و 
ساپینتو تا بخواهند فوتبال ایران را بشناسند پنج شش هفته 

اول را از دست می دهند.

  کوتاه 
فارس: احسان حاج صفی، کاپیتان تیم ملی فوتبال 
کشورمان در جریان پیروزی 5 بر یک مقابل قرقیزستان 
در تورنمنت کافا از دقیقه ۶۲ جانشین محمد کریمی شد 
تا با رسیدن به رکورد ۱۲۸ بازی ملی، به سومین بازیکن 
باتجربه تاریخ فوتبال ملی کشورمان تبدیل شود. پس از دیدار 
جمعه شب گذشته برخی در فضای مجازی در انتقاد به ادامه 
حضور حاج صفی در تیم ملی، حملاتی را علیه امیر قلعه نویی 
آغاز کرده و اعتقاد دارند سرمربی ایران باید به جای استفاده 
از کاپیتان تیمش، فرصت را به نفرات جوان تر بدهد. حاج 
صفی که یک مهره چند پسته محسوب می شود و جدا از 
پست تخصصی اش یعنی دفاع چپ، توانایی بازی در هافبک 
دفاعی را هم دارد، در فصل گذشته همراه با تیم آ. ا. ک آتن 
یونان قهرمانی سوپرلیگ و جام حذفی را به دست آورد و نکته 
مهم این است که پس از اتمام جام جهانی ۲۰۲۲، فقط یک 
دیدار این تیم را از روی نیمکت شروع کرد. عملکرد خوب 
کاپیتان ایران در لباس مشکی و زردپوشان آتن بارها مورد 
تحسین ماتیاس آلمیدا، سرمربی مشهور آرژانتینی، رسانه ها 
و کارشناسان این کشور قرار گرفت. طبیعی است در شرایطی 
که حاج صفی امسال برای آ. ا. ک در لیگ قهرمانان اروپا هم 
به زمین خواهد رفت، کادرفنی تیم ملی نمی خواهد به همین 
راحتی از تجربه و توانمندی این بازیکن بگذرد و او دست کم 
تا پایان جام ملت ها یکی از مهره های قابل اتکای قلعه نویی 

خواهد بود. 

بیــن المــلل 
  کریستیانو رونالدو فاش کرد زمانی که برای 
اولین بار برای پیوستن به النصر به عربستان رفت، با 
گرمای بیش از حد این کشور مشکل داشت. به گزارش 
اسپورت بایبل، هیچکس انتظارش را نداشت رونالدو پس 
از ترک منچستریونایتد در پایان سال گذشته به لیگ برتر 
عربستان منتقل شود. با این حال او به النصر منتقل شد و 
در ادامه کریم بنزما، هم تیمی سابقش در رئال مادرید نیز به 
عربستان رفت. نیمار یکی از نام هایی است که زمزمه هایی 
درباره حضورش در عربستان به گوش می رسد ولی این 
انتقال هنوز رخ نداده است. رونالدو با به ثمر رساندن ۱۴ 
گل در ۱۶ بازی لیگ و کسب عنوان پنجمین گلزن برتر 
نشان داد مشکلی برای سازگاری با لیگ عربستان ندارد. 
با این حال تنها مشکل رونالدو در عربستان، گرمای هوای 
آنجاست؛ چیزی که برنده پنج توپ طلا فاش کرد در بدو 
ورود به عربستان با این مشکل دست وپنجه نرم کرده بود. او 
به لایواسکور گفت: بزرگ ترین تفاوتی که در عربستان با آن 
روبه رو بودم، گرما بود اما اکنون واقعاً به آن عادت کرده ام. 
هواداران اینجا باورنکردنی اند و از من استقبال کردند و 
همیشه خیلی لطف دارند. هر لیگ و کشوری متفاوت است 
و من بسیار مفتخرم که سه لیگ مختلف را در اروپا تجربه 
کرده ام و در همه آنها قهرمان شده ام. ژانویه گذشته که 
رونالدو وارد ریاض شد، دمای هوا ۲۰ درجه بود و اکنون 
به ۴۱ درجه رسیده است! رونالدو در حال حاضر همراه 
پرتغال سرگرم انتخابی یورو ۲۰۲۴ است و باید در دو دیدار 

به مصاف بوسنی و هرزگوین و ایسلند برود. 

   ریکاوری
بل  مقا برد  ز  ا بعد  فوتبال  تیم ملی  اعضای 
قرقیزستان در تورنمنت کافا کار خود را در بیشکک 
ادامه می دهند. بر اساس برنامه کادر فنی تیم ملی، 
بازیکنان دیروز صبح پس از بازی برابر قرقیزستان 

تمرینات ریکاوری را انجام دادند. 

 اشک 
تصمیم باشگاه پنارول برای تغییر نام زمین 
تمرینش به نام فدریکو والورده باعث شد اشک این 
بازیکن جاری شود. والورده در سال 2008 به باشگاه 
پنارول پیوست و در آکادمی این باشگاه مشغول 

بازی شد. 

             مهره کلیدی؟ 
 امیر قلعه نویی در دو دیدار تورنمنت کافا بازیکنان 
مختلفی را در پست های متفاوت امتحان کرد که در بین 
2۴ بازیکن استفاده شده )ثابت و تعویضی(، سید مجید 
حسینی توانسته جایگاه خود را به عنوان یک مهره 

کلیدی حفظ کند. 
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نخستین طلای آسیا پس از ۲۲ سال 
ایسنا: کاپیتان تیم ملی شمشیربازی ایران 
قهرمان آسیا شد. نخستین روز مسابقات 
شمشیربازی قهرمانی آسیا ۲۰۲۳ چین به 
پایان رسید و ایران توانست در انفرادی مردان 
صاحب یک مدال طلا و یک برنز شود. علی 
پاکدامن، کاپیتان تیم ملی، پس از صعود به 
فینال برابر جان هو کیم از کره جنوبی با نتیجه 
۱5 بر ۱۴ پیروز شد و به عنوان قهرمانی رسید. 
پیش از این بازیکنان کره جنوبی به طور سنتی 
قهرمانی را به دست می آوردند. پاکدامن در 
حالی که یازده بر هشت عقب بود، توانست بازی 
را به نتیجه ۱۴ بر ۱۴ برساند و در نهایت هم 
امتیاز آخر را گرفت و قهرمان شد. پاکدامن پس 
از بیست ودو سال توانست ایران را صاحب مدال 
طلای انفرادی آسیا کند و برای اولین بار بالاتر 
از شمشیربازان کره جنوبی قرار گرفت. آخرین 
نشان طلای ایران را پیمان فخری )مربی 
پاکدامن( سال ۲۰۰۱ به دست آورده بود. 
محمد رهبری، دیگر نماینده ایران، در مرحله 
نیمه نهایی مغلوب جان هو کیم از کره جنوبی 
شد و به مدال برنز رسید. محمد فتوحی در 
مرحله یک هشتم نهایی مقابل رهبری شکست 
خورد و فرزاد باهر نیز در مرحله یک شانزدهم 

نهایی مقابل بازیکن هنگ کنگ مغلوب شد. 

خارج ازمستطیل سبز

آلمان تا شروع یورو ۲۰۲۴  
بهتر خواهد شد

روبرت لواندوفسکی معتقد است تیم ملی 
آلمان تا زمان شروع یورو ۲۰۲۴ وضعیت بهتری 
پیدا خواهد کرد. به گزارش ایسنا تیم ملی 
فوتبال آلمان در دیداری با یک گل برابر لهستان 
شکست خورد تا نتایج ضعیف این تیم در ماه های 
اخیر ادامه داشته باشد.پس از شکست در ورشو، 
روبرت لواندوفسکی تاکید کرد که تا شروع 
یورو ۲۰۲۴ در سال آینده هنوز زمان زیادی 
وجود دارد و آلمان می تواند بار دیگر به دوران 
اوج برگردد.روبرت لواندوفسکی مهاجم سابق 
بایرن در مصاحبه با ARD گفت: آلمان هنوز 
تا مسابقات یورو ۲۰۲۴ زمان دارد. باید صبور 
باشید. آلمان قطعا در یورو بهتر بازی خواهد کرد. 
آلمان در نیمه دوم موقعیت های خوب زیادی 
داشت. ما کمی خوش شانس بودیم. از نتیجه 
راضی هستیم اما باید از نظر سبک بازی بهتر 
بازی کنیم.این بازیکن ۳۴ ساله گفت: فقط در 

آلمان نیست که تغییر نسل وجود دارد.

خبـــــر

گل خوردن از حریفانی بی مهاجم! 

تیم ملی فوتبال ایران مقابل قرقیزستان به برتری 5 بر یک 
رسید و به فینال مسابقات کافا صعود کرد. بازی سخت تری 
نسبت به اولین بازی با افغانستان داشتیم و قرقیزها به خصوص 
در دقایق ابتدایی انگیزه بالایی داشتند تا نتیجه خوبی بگیرند. 
آنها از کناره ها اجازه نفوذ نمی دادند و کار را سخت کرده بودند. 
با این حال خلاقیت و تبحر بازیکنان ما باعث شد در دقیقه 
۳۴ مقاومت قرقیزستان شکسته شود و گل اول را زدیم. در 
پایان هم پیروزی پرگلی به دست آوردیم. مسابقات کافا برای 
استارت جدی آماده سازی جام ملت های آسیا تورنمنت نسبتا 
خوبی بود ولی تیم ملی باید در برابر حریفانی به مراتب قوی تر 
بازی کند تا محک جدی بخورد و نقاط ضعف و قوت خود را 
بشناسد. قطعا در بازی فینال تورنمنت کافا مقابل ازبکستان 
با حریف آماده تری بازی می کنیم و سرمربی تیم ملی شناخت 
بهتری از تیمش پیدا می کند. در مجموع در تورنمنتی با 
کیفیت بالا حاضر نشدیم ولی برگزاری بازی تدارکاتی یک 
نیاز است و اینکه در حال انجام چنین بازی هایی هستیم اتفاق 
خوبی به حساب می آید به شرطی که در بازی های بعدی 
رقبای بهتری داشته باشیم. اصلا خوب نیست گل بخوریم 
و شاید کسی انتظار نداشت مقابل افغانستان و قرقیزستان 
دروازه مان باز شود. در بازی قبلی پیام نیازمند و این بازی 
علیرضا بیرانوند گل خوردند. از حریفانی گل خوردیم که 
سیستم تهاجمی مدرنی نداشتند و در حمل و انتقال توپ 
دچار ایراد اساسی بودند. گل خوردن از چنین رقبایی جالب 
نیست و دلیل آن دست کم گرفتن چنین رقبایی به صورت 
ناخودآگاه و غیرارادی است. البته گلی که افغانستان زد از 
استثنا های فوتبال بود، اما باید با آمادگی ذهنی بهتری با 
حریفان دیدار کنیم. تغییرات زمان بر است و قطعا قلعه نویی 
تا جام ملت ها ساختار دفاعی تیمش را مستحکم می کند، 
چون در مصاف با مدعیان قهرمانی فرصت اشتباه نداریم. همه 
خوش بین هستیم تا در جام ملت ها نتایج بسیار خوبی بگیریم، 
ولی با انرژی مثبت و خوش بینی تیمی فینالیست یا قهرمان 
نمی شود. متاسفانه در رده های پایه ملی عملکرد خوبی 
نداشتیم و پشتوانه لازم برای جایگزینی در برخی پست ها 
نیست. ساختار فدراسیون فوتبال در این سال ها جالب نبوده 
و در انتقال بازیکنان از نوجوانان تا بزرگسالان ضعیف عمل 
شده تا جایی که استعدادهای زیادی را از دست دادیم. برنامه 
مدونی نداشتیم تا از بازیکنان مستعد که در رده های پایه 
شکوفا می شوند حمایت کنیم و حالا محدوده انتخاب سرمربی 
تیم ملی گسترده نیست. در مقابل ژاپن، کره جنوبی، استرالیا 
و چند تیم دیگر آسیایی خیلی خوب روی بازیکنان پایه کار 
کردند. برای همین در جام ملت های آسیا کارمان سخت تر از 
دیگر مدعیان است و باید بیشتر تلاش کنیم تا نتیجه بگیریم. 

مهدی فنونی زاده، پیشکسوت تیم فوتبال 
استقلال در خصوص انتخاب سرمربی این 
تیم و تاخیر هیات مدیره در تصمیم گیری 
و البته نگرانی هواداران صحبت کرد. وی 
می گوید هواداران هنوز هم بابت اتفاقات 
و ناکامی های فصل قبل دلخور هستند و 
مدیران باشگاه باید با بهترین انتخاب گامی 

برای دلخوشی هواداران بردارند.
   در خصوص انتخاب سرمربی فصل 

آینده استقلال چه نظری دارید؟
 در این مدت گزینه های داخلی و خارجی 
زیادی به استقلال لینک شدند، اما آنطور که 
مشخص است خبری از انتخاب سرمربی 
خارجی نخواهد بود و همان طور که سرپرست 
باشگاه اعلام کرده، مربی فصل آینده قطعاً 
ایرانی است. از طرفی در حال حاضر مربی 
خوب خارجی هزینه زیادی دارد و تا بخواهد 
به شناخت از تیم برسد هفته های ابتدایی که 
امتیاز جمع کردن اهمیت زیادی دارد را از 
دست می دهد که همین امر باعث می شود 
در پایان فصل قهرمانی را هم از دست بدهیم. 
   نظر شما درباره گزینه های داخلی 

نیمکت آبی پوشان چیست؟
 به نظر من جواد نکونام اگر مشکلی نداشته 
باشد و ساکت الهامی بهترین گزینه ها برای 
نیمکت فصل آینده استقلال هستند. البته 
ما به عنوان پیشکسوت این تیم هر سرمربی 
روی نیمکت فصل آینده استقلال بنشیند 
حمایت خواهیم کرد چون موفقیت تیم و 

شادی هواداران از هر چیزی مهمتر است. 
   اسامی مانند ربیعی برای هدایت 

استقلال مطرح شده است!
 اینکه ربیعی مربی خوبی است و در مس 
رفسنجان عملکرد خوبی داشته، شکی 
نیست، اما مگر قحط الرجال شده است که 
این سرمربی که سابقه ای هم در باشگاه 
استقلال نداشته است جز گزینه های نیمکت 
استقلال باشد؟ بعید می دانم که هواداران هم 
موافق چنین گزینه هایی باشند. مدیریت 
باشگاه باید حواسش را جمع کند و اجازه 
ندهد حتی چنین اسامی پیرامون باشگاه 
بزرگ استقلال مطرح شود. ساکت الهامی 
دو قهرمانی جام حذفی دارد و نکونام هم 
عملکرد خوبی در فولاد داشت، هر دو گزینه 
مورد حمایت ما هستند و امیدواریم بهترین 
تصمیم برای نیمکت استقلال گرفته شود. 
هواداران هنوز هم بابت اتفاقات و ناکامی های 
فصل قبل دلخور هستند و مدیران باشگاه 
باید با بهترین انتخاب گامی برای دلخوشی 

هواداران بردارند. 

محمدرضا مهدوی
 کارشناس فوتبال 

فنونی زاده: 
هواداران استقلال 
بابت ناکامی فصل 
قبل دلخور هستند

واکنش روس ها به شرایط حضور در المپیک: 

باید با تانک به پاریس برویم!

فریبا: هر کسی سرمربی استقلال شود سال سختی خواهد داشت 

فروش طارمی رضایت می دهد. طارمی در فصل گذشته نمایش 
درخشانی با پورتو داشت و موفق شد جایزه بهترین گلزن لیگ 

را کسب کند. 
 عزم یونایتد 

منچستریونایتد به رقابت با بایرن برای جذب مهدی طارمی 
در تابستان اضافه شد. به گزارش یاهونیوز، منچستریونایتد بعد 
از ناکامی در خرید هری کین به دنبال گزینه های دیگر در خط 
حمله است و به همین دلیل مهدی طارمی مهاجم تیم ملی 
فوتبال ایران را مدنظر قرار داده که در جام جهانی با زدن دو 
گل برابر انگلیس جلب توجه کرد. پیش تر بایرن مونیخ با ارائه 
پیشنهاد ۱5 میلیون یورویی خواستار جذب طارمی شده بود ولی 
سران پورتو این پیشنهاد را رد و اعلام کردند که با کمتر از ۲۰ 
میلیون یورو حاضر به فروش این بازیکن نیستند. این تا حدی به 
این دلیل است که او یک بند منحصر به فرد در قراردادش دارد، 
به این معنی که پورتو تنها ۸5 درصد از مبلغ انتقال طارمی را 
دریافت می کند، در حالی که ۱5 درصد دیگر مستقیما به او 
تعلق می گیرد. طارمی در فصل قبل 5۱ بازی در تمام رقابت ها 
برای پورتو انجام داد و در این بازی ها ۳۱ گل به ثمر رساند و 
۱۴ پاس گل داد. ریو فردیناند، نماد منچستریونایتد نیز فکر 
می کند طارمی خرید خوبی برای شیاطین سرخ خواهد بود و در 
مصاحبه اخیر خود گفت که ووت وخهورست را با بازیکن ایرانی 
جایگزین خواهد کرد. با این حال، شیاطین سرخ هنوز پیشنهاد 
مشخصی برای ستاره پورتو ارائه نکرده اند. جالب اینجاست که 
طارمی تنها مهاجمی نیست که منچستریونایتد در پرتغال زیر 
نظر دارد. گونچالو راموس، مهاجم بنفیکا نیز در فهرست نهایی 
نقل و انتقالاتی تن هاخ دیده می شود. منچستریونایتد در ژانویه 
به جذب راموس نزدیک شده بود. با این حال این بازیکن ۲۱ 
ساله بسیار گران تر از طارمی است و قیمت او حدود ۸۰ میلیون 

پوند است. 
 شرط؟

نشریه »رکورد« پرتغال در گزارشی دوباره موضوع فروش 
مهدی طارمی ستاره تیم ملی کشورمان و مهاجم پورتو را باز کرد. 

درخشش طارمی باعث شده تا این ستاره مشتریان را پیدا کند. 
اما رسانه پرتغالی معتقد است باشگاه پورتو و سرخیو کونسیسائو 
سرمربی تیم تنها به یک شرط حاضر به فروش ماشین گلزنی 
ایرانی خود هستند. طبق گزارش رکورد اگر پیشنهاد وسوسه 
کننده برای خرید طارمی با رقم بالا برای خرید ستاره ایرانی 
درخواست شود، باشگاه پورتو حاضر به فروش ستاره ایرانی اش 
است تا بتواند با درآمدزایی خوب در نقل و انتقالات تابستانی 
تجدیدقوا کند. طبق اعلام رسانه ها باشگاه الهلال عربستان یکی 
از مشتریان اصلی ستاره تیم ملی ایران به شمار می آید. با توجه 
به ریخت و پاش این روزهای سعودی ها در فوتبال، در صورت 
ارائه پیشنهاد بالا برای جذب طارمی، این موضوع می تواند 
به نفع باشگاه های عربستانی باشد. ارزش طارمی در سایت 

ترانسفرمارکت ۲۰ میلیون یورو است. 
 رکورد 

جمعه شب تیم ملی فوتبال ایران توانست در دومین دیدار خود 
در مسابقات کافا با نتیجه 5 بر یک قرقیزستان را شکست دهد و 
به فینال این رقابت ها صعود کند. شاگردان قلعه نویی در فینال 
این مسابقات باید برابر ازبکستان به میدان بروند. آنها پیش از 
قرقیزستان نیز موفق شده بودند با نتیجه ۶ بر یک افغانستان را 
شکست دهند. طارمی که در دیدار با افغانستان هت تریک بود، 
در برابر قرقیزستان هم هت تریک کرد و توانست برای دومین 
دیدار متوالی سه گل بزند. او دومین بازیکن تاریخ تیم ملی ایران 
پس از علی دایی است که توانسته در دو بازی متوالی هت تریک 
کند. علی دایی در مقدماتی جام ملت های آسیا در سال ۱۹۹۶، 
توانسته بود در فاصله دو روز و در جریان پیروزی های ۸ بر صفر و 
۷ بر صفر برابر نپال و سریلانکا، هت تریک کند. همچنین طارمی 
با ثبت این ۳ گل برابر قرقیزستان از بازیکنانی چون بهتاش فریبا، 
غلامحسین مظلومی و سردار آزمون عبور کرد و با ۳ هت تریک 
در رده دوم ملی پوشانی قرار گرفت که موفق به ثبت بیش ترین 
هت تریک برای تیم ملی شدند و به کریم باقری رسید. علی دایی 
در این جدول هم رکورددار است و با ۸ هت تریک در رده نخست 

قرار دارد. 

باشگاه های بزرگ باشگاه های بزرگ 
به دنبال به دنبال پسر بوشهر!پسر بوشهر!  


